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Postadress: Uppsala kommun, 753 75 Uppsala 
Telefon: 018-727 00 00 (växel) 
www.uppsala.se 

Minnesanteckningar från Uppsala 
kommuns funktionsrättsråd 
Dag: 7 mars 2025 

Tid: 9–12 

Personer som är med på mötet 
Medlemmar i rådet    

Eva Christiernin 
Fredrik Larsson 
Astrid Mäkitalo 
Nina Mohss 
Sofie Sander 
Kerstin Angeldahl 
Catarina Bernet 
Måns Högström 
Gunilla Ekholm 
Hans Richter 
Jonas Petersson 
Jeanette Billås 
Kjell Haglund  
Julia Falkerby 

Tjänstepersoner 

Nina Klinge-Nygård 
Rosalind Göthberg 
Jeanette Nordin 
Heléne Stenlund 
Lenita Granlund 
Michael Jestin 
Ola Kahlström 
Karin Åkerblom 

Uppsala kommuns funktionsrättsråd 
Minnesanteckningar 
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Det här händer på mötet 

1. Start 

Eva startar mötet. 

2. Vem ska godkänna anteckningarna från mötet? 

Funktionsrättsrådet bestämmer att 
Eva och Fredrik ska godkänna anteckningarna.   

3. Tema: Plan för innerstaden och  
Trafiknätsplan för Uppsala 

Ola Kahlström berättar om förslag till 
Trafiknätsplan för Uppsala.  
Trafiknätsplanen visar hur bilar, bussar, 
spårvagnar och cyklar ska åka i Uppsala.  
 
Karin Åkerblom berättar om förslag till 
Plan för innerstaden.  
Planen bestämmer hur människor och fordon 
ska röra sig i staden, hur olika platser ska se ut 
och vilka byggnader som ska finnas.  

Funktionsrättsrådet pratar om planerna.  
Några saker de pratar om är: 

• Alla kan inte cykla, några måste gå eller åka bil.  
Det kan vara farligt att ha gångväg och cykelväg 
på samma ställe.  

• Kommunen måste samarbeta med regionen 
och trafikverket när resecentrum ska byggas om.  

• De som har rätt till färdtjänst blir ibland skjutsade 
av anhöriga som inte har parkeringstillstånd.  
De måste också kunna köra och parkera nära  
platser som personen ska till.  

• De som skriver planerna måste läsa  
Programmet för full delaktighet för personer  
med funktionsnedsättning.  

• Trafik påverkar luften. 
Det kan vara farligt för till exempel 
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barn, gamla och personer med astma 
att vara där det är mycket trafik.   

• De som planerar hur staden och gatorna ska se ut 
måste tänka på att risken för självmord 
kan vara extra stor på vissa platser 

• Vissa kommuner har bestämt att olika delar av staden  
ska kunna ha olika nivåer av buller.  
Uppsala skulle också kunna ha sådana regler.  

4. Rapport från brukarombud 

Jeanette Nordin är brukarombud.  
Hon berättar vad hon ska skriva i sin 
årsrapport om 2024.  

I rapporten ska hon skriva: 

• Att hon har besökt brukarråd 
• Om den nya socialtjänstlagen 
• Att kommunen måste bli bättre 

på att arbeta med anhöriga 

Jeanette har pratat om att personer med funktionsnedsättningar 
måste vara med när kommunen planerar för kris och krig.  

Brukare inom daglig verksamhet har arbetat på 
Allt ljus på Uppsala och valborg.  

Kommunen har en webbsida som heter Funk-IT.  
Det är en sida med tips för personer  
som behöver hjälp med digital teknik.  
På sidan finns det nu information på teckenspråk.  

5. Rapport från Funktionsrätt Uppsala kommun 

Michael Jestin arbetar på  
Funktionsrätt Uppsala kommun.  

Funktionsrätt har berättat vad 
de tycker om Trafiknätsplanen och 
Plan för innerstaden.  

Funktionsrätt arbetar mycket med anhöriga.  
Många som har en familjemedlem som är sjuk 
eller har en funktionsnedsättning 
blir sjukskrivna eller måste arbeta deltid 
för att kunna hjälpa till.  
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6. Rapport från nämnder 

Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen har bestämt att 
det ska vara julmarknader varje år 
fram till 2027.  
Det ska bli mindre trångt på julmarknaden.  

Kommunfullmäktige har bestämt  
att bassängerna på Fyrishov ska renoveras.  
De håller också på att bestämma saker 
om spårvägen som ska byggas.  

Ungdomens Hus ska få nya lokaler.  
De nya lokalerna ska vara mer tillgängliga 
än de gamla.  

Utbildningsnämnden 

Utbildningsnämnden har ofta möten med Funktionsrätt 
som handlar om olika skolformer.  

Nämnden vill ha mindre undervisningsgrupper.  
De tittar på om kommunen behöver en resursskola.  
Eleverna som gick på Kajan har börjat på nya skolor.  

Det är fler barn som behöver anpassad skola.  

Den anpassade skolan på Jälla 
behöver bättre lokaler.  

Utbildningsnämnden och elevkårerna 
vill att det ska vara billigare 
att ta studenten.  

Arbetsmarknadsnämnden 

Den 1 januari började ett projekt 
som handlar om att hjälpa 
personer med funktionsnedsättning  
att studera eller få jobb.  

Omsorgsnämnden 

Vård- och omsorgsförvaltningen 
har en ny avdelning.  
Den ska samordna ärenden från både 
omsorgsnämnden och äldrenämnden.  

Under 2024 blev det mindre inhyrd personal.  
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Plan- och byggnadsnämnden 

Plan- och byggnadsnämnden vill  
hitta sätt att göra de billigare att bygga.  
Då kan alla få en bostad som de har råd med.  

Det finns för få skyddsrum i Uppsala.  

Stadsbyggnadsförvaltningen håller på att 
ta fram en riktlinje för hur de som bygger  
ska minska sina klimatutsläpp.  

7. Kommande möten 

På nästa möte kommer rådet 
vara med på en inspirationsdag för HSVO.  
HSVO är ett samarbete för hälsa, stöd, vård och omsorg.  

På ett senare möte kommer funktionsrättsrådet 
ha temat kris och beredskap.  
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